
  KYC – 00 

 

 لعميللمتتاا  الااستمارة 

Customer Compliance Form 

 

 
 

 

  

 

 

 ormInstructions for Completing the F/  الاستمارةإرشادات تعبئة 

 فقط.  "KYC - 02"و" KYC - 00" تينستمما الا، يرجى تعبئة اطبيعي اشخصفي حال كان العميل  .1

1- If the customer is an individual, kindly complete the "KYC-00" and "KYC-02" Forms only.  

 

 

  ، يرجى تعبئة كل من:امعنوي اشخصفي حال كان العميل  .2

2- If the customer is an entity, kindly complete the Forms below:   
 

 -KYC - 00"       "KYC - 00" Form" استمما ة -

 

  - KYC - 01"Customer Form"      للعميل "KYC - 01" استمما ة -

 

 

 .*صاحب حق إقمصادي عن أي و/أو لعميلامفوض بالموقيع عن شخص طبيعي لكل  "KYC - 02" استمما ة -

- "KYC - 02" Form for each individual authorized to sign on behalf of the customer and/or any 

beneficial owner*.        

 

 و/أو لصاحب حق إقمصادي(. للعميل)لكل شخص طبيعي يعمبر صاحب حق اقمصادي  "KYC - 02" استمما ة ­
- "KYC - 02" Form for each individual considered as the beneficial owner (of the customer 

and/or a beneficial owner).          

 

 و/أو لصاحب حق إقمصادي(. للعميل)لكل شخص معنوي يعمبر صاحب حق اقمصادي  "KYC - 01" استمما ة -

- "KYC-01" Form for each entity considered as the beneficial owner (of the customer and/or a 

beneficial owner).          

 

 

 اسم العميل

Customer’s Full Name 
 

 " KYC - 01عدد الاستمارات "

 باستمارة الامتتاا  الحاضرة المرفقة

Number of "KYC-01" Forms attached 

to this Compliance Form 

 

 " KYC - 02عدد الاستمارات "

 باستمارة الامتتاا  الحاضرة المرفقة

Number of "KYC-02" Forms attached 

to this Compliance Form 

 



 

2 

 

 

 أي شخص طبيعي أو معنوي يملك ما يوازي أو يزيد ،لغايات تعبئة هذه الاستمما ة ،اقمصادي* يعمبر صاحب حق 

 % من  أستمال الشخص المعنوي.20عن 

 

*  For the purpose of completing this Form, a beneficial owner shall be any individual or entity 

holding 20% or more of the entity’s capital.      

 

 

 الطبيعي و/أو للشخص بالنسبة الحقيقيكافة المقدّمة إلى مصرف لبنان صحيحة وتعكس الوضع  المعلوماتيجب أن تكون  .3

غ مصرف لبنان، بلا، على أن يمم إقانوناً أو نظاماً  اد ة عن الجهة المخوّلة بإصدا هاصكافة أن تكون المسمندات والمعنوي 

فو اً وخطياً، بأي تعديل يطرأ على المسمندات المذكو ة، ستيما في حال لم يعد مضمون أي من هذه المسمندات يعكس الوضع 

    .المعنوي الطبيعي و/أو للشخصالحالي بالنسبة 

 

3- All the information provided to Banque du Liban must be accurate and must reflect the real 

situation of the individual and/or entity. All the documents must be issued by the authority 

specifically empowered to do so by law and by regulations, provided Banque du Liban is promptly 

notified, in writing, of any amendment to these documents, in particular if their contents cease to 

reflect the current situation of the individual and/or entity.              

 

   

 (.6521)مقسّم  750000/01راجع وحدة الاممثال لدى مصرف لبنان على الرقم: ت، للاستمفسا  عن كيفية تعبئة أية استمما ة  

 

→ For further information on completing any Form, please contact the BDL Compliance Unit on: 

01/750000 (extension 6521).      


